
 
PROTOKOLL 

Tid:  Måndag 2023-02-27 

Plats:  Savannen 

Närvarande: Leif Åkerblad 

  Harriet Andersson 

  Ove Larsson 

  Håkan Ohlin 

  Per-Olof Samson 

  Elisabeth Schade Dahlström 

  Gisela Andersson   

§ 1 Mötets öppnande 

 Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.     

§ 2 Fastställande av dagordning 

 Förslag till dagordning fastställdes. 

§ 3 Val av justerare 

 Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Ove Larsson. 

§ 4 Föregående protokoll    

 Föregående protokoll genomgicks och lades till handlingarna.   

§ 5 Kassörens rapporter  

 P-O presenterade Balans- och Resultatrapporter. Inget anmärkningsvärt. 

 Funderingar hur kontanter vid behov bäst löses in utan avgift.  

§ 6      Rapporter 

            Ove har ordnat ett möte med Vuxenskolan den 14/3. Plats Savannen kl.10.00 

            Niclas Lideskär och Hanna från Vuxenskolan, Ove och Harriet deltar, övriga i styrelsen 

            som vill/kan är välkomna. 

            Aktivitetskommittén /Harriet berättade om kommande aktiviteter och ansvarsområde: 

 Vandringar under mars månad, folkhäsovecka i maj, ev. ny cirkel med akrylmålning, 

 ”Hjärnkoll” i höst – september i Vänersborg och oktober i Stockholm. Hans Andersson 

 tillfrågad att ordna lokalt möte tidigare för att undersöka intresse och försöka bilda ett 

 Alingsåslag. 

 Harriet annonserar i Alingsås Kuriren om lördagskaffe och olika aktiviteter varje månad. 

 Hon sammanställer våra olika aktiviteter och hur våra lokaler används. 

 Sven Carrgård, som ansvarar för hemsidan, inbjuds till nästa styrelsemöte. 

 Programkommittén/Ove informerade att han, Vivianne Björkdahl och Eva Kjell planerar 

 innehållet i våra onsdagsmöten, musikunderhållning eller någon föredragshållare varannan 

 gång. Kostnad varierar mellan inget till ca 6.000:- kronor. Förslag för hösten kan lämnas 

 till Ove. 

 Serveringskommittén/ Ove berättade att det är två grupper som turas om att sköta 

 serveringen. 

 Servicekommittén/ Ove och Håkan kontaktpersoner i styrelsen. 

           Resekommittén/ Håkan berättade om vårens två resor, en till Limmared och en till Oslo. 

           Två resor hoppas kommittén kunna anordna även i höst. 

 

 Medlemssekreteraren – Bengt Hallberg och Håkan Ohlin samverkar tills vidare. 

 I dagsläget har föreningen 865 medlemmar. 

 

 KPR/ Elisabeth haft kontakt med Kjell Hansson. Han kallas till kommande styrelsemöte. 

 Den 6/3 deltar Kjell och Elisabeth i ett möte i Vänersborg. 



 Den 9/3 är det ett lokalt KPR möte, då samtliga pensionärsföreningar är kallade. Elisabeth 

 försöker delta.   

 

 Cirkelledarträff ordnas i april. Harriet och Leif kommer att delta. 

 

 Introduktion nya medlemmar – viktigt att nya medlemmar känner sig välkomna och vi 

 funderade hur vi bäst tar hand om dem och introducerar dem i förenings aktiviteter. 

 Håkan beställer ev. nya broschyrer och material till nya medlemmar.    

  

§7 Inkommande post/rapporter 

 Anmälan till distriktsårsmöte den 25/3 i Vänersborg. Från styrelsen deltar Leif, Elisabeth, 

 Håkan, Ove och P-O.  Även Kjell Hansson deltar. 

 Ove deltar i webbinarium "Rekryteringstips" den 15/3 kl. 10.00-11.00. 

 Leif och P-O deltar i webbinarium ”att ansöka bidrag från Allmänna arvsfonden” den 17/3. 

§ 8 Övriga frågor 

 Gisela tar kontakt med ansvarig för kommunens föreningsregister. 

 Boule – styrelsen ställer sig bakom boulegruppens önskemål. Leif kontaktar Björn Flode´n 

 och gör en skrivelse från SPF om så behövs. 

 Beslöt att vi under punkt 6 fortsättningsvis avrapporterar de uppgifter som vi kan ha 

 tilldelats under våra styrelsemöten. 

  Information om nödutgångar vid varje onsdagsmöte samt att vi ser till att rullatorer ej 

 blockerar. Betonades än en gång att det ska vara lätt att kunna lämna lokalen vid ev. brand. 

 Avtal sponsring mellan SPF Hjorten och Sparbanken behöver ses över. Leif kontaktar 

 ansvarig på Sparbanken. 

§ 9 Kommande styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 27/3 i Savannen. 

§ 10 Mötet avslutas 

 Ordförande tackade för uppmärksamheten och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

Gisela Andersson    Justeras 

 

   Leif Åkerblad    Ove Larsson 


